
  

 
 
KRAJEVNA SKUPNOST ŠKOFIJE 

          

Spodnje Škofije 54, 6281 Škofije, Slovenija, T: +386 5 65 49 121, E: ks.skofije@siol.net  

Z A P I S N I K 
 

7. redna seja Sveta Krajevne skupnosti Škofije, ki je bila 4.10.2023 
ob 18.00 uri v prostorih KS Škofije 

 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 

 Prisotni člani sveta: Matjaž Čok, Neva Tul, Milan Markočič, Erika Markežič Kapelj, Borut 
Slapnik, Neja Bonbek Natek, Alan Radin, Nataša Batagelj Ndior, Valentina Petaroš 
Jeromela, 

 Opravičeno odsotni člani: Oskar Dodič, Rino Hrvatin, 
 Ostali prisotni: Anna Poropat - članica občinskega sveta, predstavniki CI Koper; ga. Eneja 

Baloh – ravnateljica OŠ Škofije; Edmond Gašpar,  
 Tajnica: Majda Bonaca. 

 
Na začetku seje je ugotovljeno, da je od 11 članov sveta  KS prisotnih 9 članov in da je svet 
sklepčen.  
Predsednik sveta KS Škofije Matjaž Čok je sklical 7. redno sejo z naslednjim dnevnim redom: 
 
1. Potrditev zapisnika 6. redne seje 
2. Tekoče zadeve 
3. Potrditev Načrta razvojnih programov 2024-2027  
4. Potrditev Finančnega plana za leto 2024 
5. Predstavitev sodelovanja z  OŠ Oskarja Kovačiča Škofije 
6. *Pobude in predlogi krajanov 
7.    Razno 
 
Predlaga spremembo dnevnega reda in sicer točko 5. se obravnava takoj za 1. točko. Člani sveta z 
dvigom rok soglasno potrdili spremembo dnevnega reda. ( 9 prisotnih - 9 glasov ZA). 
 
AD1) Potrditev zapisnika 6. redne seje 
Pripomb na zapisnik ni bilo.  
 

 

Sklep št.30  je sprejet.  
Zapisnik 6. redne seje je potrjen.  
 

zap. 
Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin x  
2. Borut Slapnik x  
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin - - 
5. Erika Markežič Kapelj x  
6. Oskar Dodič - - 
7. Neja Bonbek Natek x  
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul x  
10. Nataša Batagelj Ndior x  
11. Valentina Petaroš -Jeromela x  
 Prisotnih članov -  9  



2/ 6 

 

AD5) Predstavitev sodelovanja z  OŠ Oskarja Kovačiča Škofije s KS Škofije 
 
Ravnateljica ga. Eneja Baloh je prisotnim pripravila predstavitev možnosti uporabe notranjih in 
zunanjih površin nove  osnovne šole ter sodelovanje s KS Škofije;   

 Funkcionalne zunanje površine v javnem interesu okrog šole predstavljajo: igrišče, 
parkirne površine, balinišče, oskrbovalna postaja. Na teh površinah je potrebno 
upoštevati pravila ravnanja glede kajenja, uživanje alkoholnih pijač in odlaganja smeti. 

 Upravljanje s funkcionalnimi površinami šole: 
- Nabava opreme 
- Pomoč pri hortikulturnem urejanju (jeseni, pomladi) 
- Čistilne akcije 
 Zaradi pojava vandalizma se predlaga naslednje ukrepe: 
- Predvideti zbirališče mladostnikov z motorji,  
- Usmerjeni prosti čas (športne dejavnosti, prostor za druženje); 
 Šola oddaja prostore v uporabo, cenik je objavljen na naslednji povezavi:   

https://os-skofije2.splet.arnes.si/2023/07/05/cenik-solskih-storitev-os-oskarja-
kovacica-skofije/ 

 Krajani lahko naročijo tudi kosila, cenik je objavljen na naslednji povezavi: https://os-
skofije2.arnes.si/prehrana/ 

 Predlogi izboljšav glede prometne ureditve: 
- Izboljšati varnost prehodov (pri dvorani Burja, pokopališče…) 
- Postajališča šolskega avtobusa    
- Varne pešpoti v šolo 
- Točke poljubi in odpelji (v radiu hodljivosti 10 min od šole). 

 
AD2) Tekoče zadeve 
 
2.1. Stanje cest, parkirišč;   
- izvedba robnikov okrog borovca nasproti šole,  
- usklajevanje z izvajalci glede asfaltiranje pod pošto (potrebno je odpraviti napako na zgrajeni    
   kanalizaciji) 
- potrebno je asfaltirati dele ceste na Urbancih po izvedbi del (T-2, 2TDK),  
- KS je od DRSI-ja pridobila soglasje za ureditev parkirišča nasproti vrtca, 
- prejeli smo odgovor CPK glede ureditve uvoza iz glavne ceste na dvorišča nasproti Zadružnega  
  doma in v  Župnišče – uvozi so dvignjeni zaradi odtekanje meteornih vod, krajani morajo sami  
  urediti dostop iz svojih parcel do ceste.  
 
2.2. Hortikulturno urejanje površin:   
- odstranil se je suh oreh na Parencani pod pošto, 
- odstranila se je murva na Elerjih (odlomila zaradi neurja), 
- zasadila sta se 2 koprivovca ob parkirišču pod ''Staro pekarno'' , 
- pridobili smo arboristično mnenj za kostanj na Plavjah pri stari šoli – predlaga se  
  sanacija/razbremenitev krošnje kostanja,  
- posaditev oljke na novem krožišč na Spodnjih Škofijah:  
 
Predlog sklepa: 
Potrdi se ponudbo Vrtnarstvo Moretini za posaditev oljke na novo krožišče na Spodnjih 
Škofijah v višini 1.500,00 eur.  

zap. 
Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin x  
2. Borut Slapnik x  
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin - - 
5. Erika Markežič Kapelj x  

https://os-skofije2.splet.arnes.si/2023/07/05/cenik-solskih-storitev-os-oskarja-kovacica-skofije/
https://os-skofije2.splet.arnes.si/2023/07/05/cenik-solskih-storitev-os-oskarja-kovacica-skofije/
https://os-skofije2.arnes.si/prehrana/
https://os-skofije2.arnes.si/prehrana/
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Sklep št. 31 je sprejet.  
 
- ureditev okolice spomenika na Sp. Škofijah, 
- potrebno je počistiti polomljena drevesa ob cesti Marši - Elerji 
 
2.3. Odvoz smeti (Marjetica Koper) 
- KS je ponovno naročila odvoz večje količine odpadkov (gradbenih in ostalih) na MP Škofije   
   (ob nedokončani stavbi - Fikon), potrebno bo namestiti table – prepovedano odlaganje  
   Odpadkov,  
- vaščani Elerjev organizirajo čistilno akcijo, ki bo potekala 7.10.2023; KS je naročila dva velika   
   zabojnika za zeleni rez in kosovne odpadke. 
 
2.4. Investicija urejanja grobnih polj na pokopališču Škofije je zaključena. Izvedli so se betonski 
okvirji za 33 enojnih grobov ter 22 žarnih grobov. Dodatno se je izvedel zid s spominskimi 
ploščicami, za tiste, ki se odločajo za raztros na morju ter posadile so se 4 ciprese.  
2.5. Predstavitev urbanistične zasnove Škofij bo potekala v četrtek 5.10.2023 ob 14.30 v 
prostorih MOK. Vabljeni so člani sveta KS Škofije.  
 
2.6. Naročilo novih miz za veliko sejno sobo v 1. nadstropju KS Škofije  
Predlog sklepa:  
KS je za dobavo 5 konferenčnih miz sive barve v dimenziji 170 x 80 cm, pridobila 2 ponudbi 
od Škerjanca d.o.o.  in Valles d.o.o. KS je izbrala ugodnejšega ponudnika; Škerjanc d.o.o. v 
višini 1.586,00 eur.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sklep št. 32 je sprejet.  
 
2.7. Popravilo 4 spominskih ploščic pri spomeniku padlim na Škofijah 
Vladimir Tul je poskrbel, da se popravijo 3 spominske plošče (zalepijo), 1 se je naredila na novo. 
Za montažo je poskrbel sam. KS krije stroške kamnoseka v višini 200,00 eur.  
 
2.8. Poročilo odbora za družbene dejavnosti  
(poročilo v celoti je priloga tega zapisnika)  
Odbor se je po daljšem času spet sestal 3. oktobra ob 18. uri, v prostorih KS Škofije. Obravnavale 
so se naslednje točke: 
1. Zvišanje finančne pomoči društvom  
Predlagamo sprejem sklepa, ki za prireditve manjšega obsega predvideva 250 EUR pomoči, za 
večje prireditve pa 500 EUR v obliki izdaje naročilnice. Tovrstno pomoč lahko društva koristijo 

6. Oskar Dodič - - 
7. Neja Bonbek Natek x  
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul x  
10. Nataša Batagelj Ndior x  
11. Valentina Petaroš -Jeromela x  
 Prisotnih članov -  9  

zap. 
Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin x  
2. Borut Slapnik x  
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin - - 
5. Erika Markežič Kapelj x  
6. Oskar Dodič - - 
7. Neja Bonbek Natek x  
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul x  
10. Nataša Batagelj Ndior x  
11. Valentina Petaroš -Jeromela x  
 Prisotnih članov -  9  
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dvakrat na leto.  KS bi še vedno krila stroške tiska in raznosa do 1.300 kosovo letakov A5 za 
gospodinjstva za vse prireditve za katera društva zaprosijo. 
Sklep se bo potrjeval na prihodnji seji.   
2. Zvišanje najemnin prostorov v upravljanju KS Škofije 
Tematika bo obravnavana na naslednji seji odbora. Potrebujemo približno oceno stroška čiščenja, 
elektrike, gretja… 
3. Mladi in preživljanje prostega časa: 

- Predlagamo ureditev strehe na pergoli pri šolskem igrišču ( v dogovoru s šolo), postavitev 
kamere za nadzor dogajanj na igrišču 

- Preveriti možnost postavitve kontejnerja ob bodoči pumptrack, napeljavo vode in 
elektrike 

- V dogovoru s starši in šolo ( Svet staršev, vodstvo šole) preveriti zanimanje za 
organizacijo druženja v dvorani Hermana Pečariča. Za začetek bi to bila ena sobota 
mesečno za višje razrede OŠ (7., 8., 9. razred).  

4. Krajevni praznik 
V petek 1.12.2023 bi skupaj s KO ZZB, praporščaki, šolo in društvi obeležili praznik KS Škofije. 
Prireditev bi imela dva dela in sicer kulturni ter zabavni del (koncert skupine Ne me jugat). 
Scenarij je še v nastajanju.  
5. Razno: 
- Preveriti možnost postavitve dveh oglaševalskih tabel, kot so v mestnem jedru Kopra. Postavitev 
na zelenico pri bivšem bencinskem servisu in v bližino krožišča. Pobuda mora na MOK in 
Marjetico.  
- Istrski Grmič Škofije je ponovno podal pobudo za postavitev tabel s starimi krajevnimi imeni.  
- Društva opozarjajo na stisko s prostorom. Potrebno bi bilo preveriti ali bi lahko katero društvo 
svoje prostore imelo v Vaški hiši na Zg. Škofijah ( arhiv + rekviziti) 
 

 Do konca leta nas čaka še nekaj dogodkov: 
- 7. oktober, Praznik vina in oljk ( Istrski grmič) 
- Oktober – humoristična gledališka predstava ( Dobra volja) 
- 24. 11. – koncert zborov (Istrski grmič) 
- 1.12. – krajevni praznik 
- 12.12. – Diši po praznikih (Istrski grmič) 
- December – Folklora in humor ( Dobra volja) 
- December – Mandolinistika ( Dobra volja) 

 
AD3) Potrditev Načrta razvojnih programov 2024-2027  
Svet KS je obravnaval podane predloge za pripravo načrta razvojnih programov MOK za obdobje 
2024-2027:  
1.  Nujne  investicijske naloge: 

 Obnova ceste Sp. Škofije – Tinjan; celovita obnova in razširitev ceste z izgradnjo pločnikov- 
projekt narejen, po fazah (po zaključeni kanalizaciji)  

 Mrliška vežica na pokopališču Škofije - sanacija fasade in strehe  

 Cesta 3.Škofije ''Makor-Zadel'' – asfaltiranje po izgradnji kanalizacije (projektna 
dokumentacija se je začela pripravljati PS Prostor, Novinec) 

 Cesta ''Škrlače'' – rekonstrukcija in asfaltiranje po izgradnji kanalizacije  

 Cesta 3. Škofije ''Kramberger-Belec-Flego'' – rekonstrukcija in asfaltiranje 

 Cesta proti zaselku Stari Grad – II.faza – rekonstrukcija in asfaltiranje ceste (še cca 350 m) 
– sofinanciranje s krajani 

 Sanacija zidu na Tinjanu – zid se lahko zruši 
2.  Potrebne investicije, projekti: 

  Ureditev ceste 4. Škofije (Segulin) - 1. faza ureditev meteorne kanalizacije 
 Obvoznica Fortezza – izdelava projektov-1. faza; navezava na bivšo državno cesto 
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 Ureditev Ekološkega otoka Sp. Škofije -  Čuk; dogovoriti s skladom glede lastništva, 
izdelati projekt 

 Parkirišče Tinjan; izdelati projekt 
 Pločnik Sp. Škofije - bivši vulkanizer; projektiranje 
 Pločnik Sp. Škofije - od zaselka Buža proti zobni kliniki (pokriti vkop); projektiranje 
 Pločnik Plavje; od mostu plavskega potoka do vasi 300m - navezava na novi priključek 

Plavje, Pešbus 
 Pločnik in zid na Plavjah II.(proti pokopališču); ureditev pločnika in zidu do pokopališča 

/ kapelice -130m 
 Stara šola Plavje – izdelava projektov; cenitev (Kavrečič), statik (Šećerov) - objekt postaja 

nevaren  
 Ureditev krajevnega trga Škofije – urbanizem, arhitekturni natečaji, OPPN 
 Rekonstrukcija vodovoda na Zg. Škofijah – Mandrija (predračun Lečič) 
 Izgradnja novega vodov. omrežja - za stanov. hiše Zg.Škofije 52 c, 54c in 70 
 Toponomastika - postavitev tabel z ledinskimi imeni 
 Vaška hiša Elerji; projekt in ureditev (najti primeren prostor ali izgradnja stavbe, 

preveriti prostor v okolici avtobusne postaje) 
3.   Naloge v izvajanju:  

 Cesta od krožišča pri vrtcu do pokopališča Škofije – rekonstrukcija in asfaltiranje 
4.  Odložljive investicije in projekti:  

 Parkirišče pri kapelici in cerkvi Zg. Škofije; ureditev in zaris parkirišča  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sklep št. 33 je sprejet.  
 
AD4) Potrditev Finančnega plana za leto 2024 
Članom sveta je bil predstavljen planirani finančni načrt za leto 2024. Znotraj tega so možne 
manjše prerazporeditve glede na dinamiko finančnega poslovanje med letom. 
Svetu KS Škofije se predlaga naslednji sklep: 
Potrdi se finančni načrt za leto 2024. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sklep št. 34 je sprejet.  

zap. 
Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin x  
2. Borut Slapnik x  
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin - - 
5. Erika Markežič Kapelj x  
6. Oskar Dodič - - 
7. Neja Bonbek Natek x  
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul x  
10. Nataša Batagelj Ndior x  
11. Valentina Petaroš -Jeromela x  
 Prisotnih članov -  9  

zap. 
Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin x  
2. Borut Slapnik x  
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin - - 
5. Erika Markežič Kapelj x  
6. Oskar Dodič - - 
7. Neja Bonbek Natek x  
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul x  
10. Nataša Batagelj Ndior x  
11. Valentina Petaroš -Jeromela x  
 Prisotnih članov -  9  
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AD5) Pobude in predlogi krajanov 
5.1. Nataša Batagelj Ndior je podala pobude za Elerje: 

- ureditev robnikov, na mestih kje so sprane bankine, voda izpodjeda cesto 
- pločnik (od Sončka proti Hrvatinom) bi bilo potrebno počistiti – raste plevel 
- pobuda za postavitev javne razsvetljave na križišču Sp.Škofije kjer je odcep za Elerje 
- podan je bil predlog za obnovo objekta avtobusnega postajališča,  

 
5.2. Krajan Edmond Gašpar je podal pobudo za izgradnja novega vodovodnega omrežja za 

stanovanjske hiše Zg. Škofije 52 c, 54c in 70. Pobudo se vključi v načrt razvojnih 
programov MOK za obdobje 2024-2027.  

 
5.3. Neja Bonbek Natek ponovno naproša, da se cestno ogledalo, ki ga je burja odpihnila, 

ponovno namesti na lokaciji ob parkirišču na Tinjanu. Na CPK se ponovno pošlje urgenca 
za namestitev le-tega.  

 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.30  uri. 
 
                                                                                                   
 
Zapisala:                                                                                                   Predsednik sveta KS Škofije 
Majda Bonaca                                                                                         Matjaž Čok                           


